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Protokół Nr 27/20 

z posiedzenia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego 

 w dniu 21 września 2020 r. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Bożena Karwowska - Przewodniczący 

2. Dariusz Gólnik  - Wiceprzewodniczący 

3. Tadeusz Danielczyk - Członek 

4. Władysław Kowalczyk – Członek 

5. Jarosław Mergalski - Członek 

6. Leszek Śpiewak - Członek 

nieobecny radny Leszek Pepłowski  

 

oraz  

p. Jacek Kosmala – Burmistrz Nidzicy 

p. Joanna Krystkiewicz-Hablutzel – Kierownik Wydziału GMKR 

 

Obrady otworzyła radna Bożena Karwowska Przewodnicząca Komisji.  

Porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Omówienie i analiza kosztów oraz dotacji w zakresie realizacji dróg gminnych - 

przebieg prac remontowych. 

2. Opracowanie wniosków Komisji do projektu budżetu na 2021 rok.  

3. Analiza materiałów na XXX sesję Rady. 

4. Sprawy różne, wnioski, pisma. 

 

Ad. 1 

 Komisja otrzymała zestawienie wydatków poniesionych na naprawę, remont, 

przebudowę i budowę dróg gminnych oraz informację o trwających i planowanych na 2021 r. 

inwestycjach drogowych. Komisja zwróciła uwagę na diametralną różnicę w wydatkach 

poniesionych na terenie miasta i na terenie wsi. 

 

Ad. 2 

Według Przewodniczącej Komisji gmina powinna realizować zadania już 

zaprojektowane i priorytetowe.  

Komisja złożyła wniosek do Starostwa Powiatowego: 

Komisja wnioskuje o zaprojektowanie i budowę ciągu pieszo-jezdnego przy drodze 

powiatowej w miejscowości Litwinki (odcinek łączący ul. Olsztyńską ze starodrożem drogi 

krajowej nr 7) w ramach sieci ścieżek województwa warmińsko-mazurskiego. 

W głosowaniu brało udział 6 radnych 
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Za głosowało – 6 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się - 0  

Wniosek przyjęto. 

Ad. 3 

Komisja omówiła protest czterech sołtysów przeciwko powstaniu fabryki 

produkującej klejone elementy drewniane we Frąknowie. Burmistrz wyjaśnił, że będzie to 

inwestycja na terenie prywatnym. Urząd przystąpił do zmiany studium uwarunkowań  

i kierunków zagospodarowania. Zadaniem wszystkich jest zawrzeć takie zapisy, by nie 

dopuścić do powstania firm szkodzących środowisku. Radni uznali, że jest to szansa na 

rozwój gminy. 

 

Przerwa. 

Po przerwie.  

 

Następnie radni podjęli dyskusję w temacie nauczania w placówkach oświatowych 

gminy Nidzica języka niemieckiego jako języka mniejszości narodowej oraz wniosku Komisji 

OSiZ w sprawie przyłączenia kilku sołectw do miasta Nidzica.  

   

Dalej Komisja analizowała uchwały w sprawach: 

1/ zmian w budżecie Gminy Nidzica na 2020 r.; 

W głosowaniu brało udział 6 radnych 

Za głosowało – 5 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się - 1  

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

2/ zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nidzica 

na lata 2020-2036; 

W głosowaniu brało udział 6 radnych 

Za głosowało – 5 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się - 1  

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

3/ wyrażenia zgody na wniesienie wkładu pieniężnego do spółki Miejskie Wodociągi i 

Kanalizacja Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością w Nidzicy na podwyższenie jej 

kapitału zakładowego oraz objęcia udziałów w podwyższonym kapitale; 

W głosowaniu brało udział 6 radnych 

Za głosowało – 5 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się - 1  

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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4/ udzielenia pomocy finansowej Województwu Warmińsko-Mazurskiemu z 

przeznaczeniem na utrzymanie Biura Regionalnego Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

w Brukseli; 

W głosowaniu brało udział 6 radnych 

Za głosowało – 5 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się - 1  

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

5/ wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń 

kanalizacyjnych na lata 2020-2024; 

W głosowaniu brało udział 6 radnych 

Za głosowało – 6 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się - 0  

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

6/ wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej własność Gminy Nidzica 

(ul. Sportowa); 

W głosowaniu brało udział 6 radnych 

Za głosowało – 6 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się - 0  

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

7/ wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiących własność Gminy Nidzica 

(ul. Narutowicza); 

W głosowaniu brało udział 6 radnych 

Za głosowało – 6 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się - 0 

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

8/ wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej własność Gminy Nidzica 

(ul. Grunwaldzka); 

W głosowaniu brało udział 6 radnych 

Za głosowało – 6 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się - 0  

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

9/ wyrażenia zgody na zbycie na rzecz użytkownika wieczystego nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy Nidzica (ul. Pawia); 
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W głosowaniu brało udział 6 radnych 

Za głosowało – 6 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się - 0  

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

10/ wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiących własność Gminy Nidzica; 

W głosowaniu brało udział 6 radnych 

Za głosowało – 6 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się - 0  

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

11/ wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiących własność Gminy Nidzica 

(ul. Działdowska); 

W głosowaniu brało udział 6 radnych 

Za głosowało – 5 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się - 1  

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

12/ wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na czas oznaczony do  

3 lat, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość; 

W głosowaniu brało udział 6 radnych 

Za głosowało – 6 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się - 0  

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

13/ uchylająca uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie służebnością 

gruntową nieruchomości stanowiącej własność Gminy Nidzica;  

W głosowaniu brało udział 6 radnych 

Za głosowało – 6 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się - 0  

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

14/ wyrażenia zgody na obciążenie służebnością gruntową nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Nidzica; 

W głosowaniu brało udział 6 radnych 

Za głosowało – 6 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się - 0  

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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15/ procedury opracowania Kalendarza Imprez w Gminie Nidzica;  

W głosowaniu brało udział 6 radnych 

Za głosowało – 6 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się - 0  

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Komisja wróciła do omówienia projektu uchwały nr 11. Na pytania radnych dotyczące 

uzbrojenia terenu proponowanego do sprzedaży odpowiedzi udzieliła p. Joanna Krystkiewicz-

Hablutzel Kierownik Wydziału GMKR.  

 

16/ wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów najmu na czas oznaczony do 3 lat; 

W głosowaniu brało udział 6 radnych 

Za głosowało – 6 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się - 0  

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

17/ wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów najmu na czas oznaczony do 3 lat 

(ul. Konopnickiej); 

W głosowaniu brało udział 6 radnych 

Za głosowało – 6 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się - 0  

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

18/ rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Nidzicy; 

W głosowaniu brało udział 6 radnych 

Za głosowało – 6 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się - 0  

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

19/ rozpatrzenia petycji zgłoszonej przez Zjednoczenie Chrześcijańskich Rodzin. 

W głosowaniu brało udział 6 radnych 

Za głosowało – 6 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się - 0  

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Ad. 4 

Komisja zajęła się sprawą braku dostępu do jeziora w m. Natać Wielka.  

Z pismem do Burmistrza wystąpili właściciele działek rekreacyjnych, według których 
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wielokrotne zmiany planu zagospodarowania terenu przyczyniły się do ograniczenia 

bezpośredniego dostępu do jeziora. Komisja przyjęła pismo o wiadomości. 

 

Dalej radni wypracowali stanowisko w sprawie zasadności przeznaczenia do 

sprzedaży w trybie bezprzetargowym części nieruchomości położonej przy ul. Tatarskiej, 

zabudowanej stacją autogazu. Z wnioskiem o wykup zwrócił się dotychczasowy dzierżawca. 

Po analizie tematu Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. wniosek. 

W głosowaniu brało udział 6 radnych 

Za głosowało – 6 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 0 

Stanowisko przyjęto.  

 

 Komisja zapoznała się również z informacją na temat ilości osób zainteresowanych 

szczepieniem przeciwko grypie (w placówkach oświatowych). 

 

Przerwa 5 min.  

Po przerwie. 

 

Po przerwie Komisja ponownie debatowała nad projektem uchwały nr 11 w sprawie 

wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiących własność Gminy Nidzica (ul. 

Działdowska). Według części radnych wartość działki wzrośnie w momencie podłączenia 

mediów.  

Na pytania radnych odpowiedzi udzielił p. Burmistrz. Wyjaśnił, że uzbrojenie terenu 

niczego nie zmieni.   

 

Wobec wyczerpania porządku obrad, Przewodnicząca Komisji o godz. 14.45 zamknęła 

obrady. 

 

Protokółował:         Przewodniczył: 

Dorota Moszczyńska       Przewodnicząca Komisji 

         /-/ Bożena Karwowska 

 

 


